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ZAPISNIK

sa 8. posebne gednice prvog redovnog (proljeonjeg) zasijedanja u 2015.
godini Skupgtine Crne Gore 25. saziva, odriane 26. juna 2015. godine

ednica je poaela u 12 sati i 30 minuta.
Sednici je predSedavao Ranko Krivokapia, predSednik Skupatine Crne Gore.
Poslanici Demokratskog fronta nijesu prisustvovali Sednici Skupatine.
Predaednik Skupatine je podSetio da je ovo aednica u redovnom zasijedanju

posveoena premijerskom satu i obavijestio da je dnevni red Sednice

PREMIJERSKI SAT.

U okviru premijerskog sata pitanja predgedniku Vlade postavili su:

1. Poslanik SRDA POPOVIC, u ime Kluba poslanika Demokratske partije
socijalista:

Sta Vlada Crne Gore radi u pravcu podsticanja visokokvalitetnog turizma i
ravnomjernog regionalnog turistiOkog razvoja?

MILO DUKANOVIC, predSednik Vlade odgovorio je na pitanje.

2. Poslanik OBRAD GOJKOVIC, u ime Kluba samostalnih poslanika:
Odlukom Privrednog suda od 12. 06. 2015. godine uveden je steeaj u

kompaniju Vektra Boka, koja je privatizacionim ugovorom od 10. 12. 2007. godine
kupila 59,4516% akcijskog kapitala HTP Boka AD. Ugovor su potpisali predstavnici
Fonda za razvoj Republike Crne Gore, republiekog Fonda PIO, Zavoda za
zapoaljavanje, Predrag Nenezia, resorni ministar turizma i zaatite 2ivotne sredine i
Dragan BrkoviO, direktor kompanije Vektra Montenegro D.0.0. Podgorica. U
proteklom periodu nisu ispunjeni od strane kupca najznaOajniji djelovi Ugovora prije
svega investicioni program, a ni garancije nisu obezbijedene na naein ni u rokovima
kako je to predvideno. Nepobitna je einjenica da dr2ava Crna Gora iz ovakvog
ugovornog odnosa i sadr2aja ugovornih klauzula kao posledicu ima atete koje se
mjere desetinama miliona eura. U vezi sa gore navedenim mourn da ml odgovorite
da Ii prihvatate tu einjenicu i ko Oe snositi odgovornost iz Vlade Crne Gore za atete
nastale iz ove privatizacije; zaato je Vlada bila nezainteresovana po pitanju
poatovanja Ugovora o kupoprodaji akcijskog kapitala HTP Boka, ignoriaki Oinjenicu
da su zaposleni i javnost stalno ukazivali na potrebu raskida Ugovora, a posebno
zbog neizvraavanja investicionog programa i konstantnog nepoatovanja prava
zaposlenih iz rada i po osnovu rada; takode Vas mourn da pred crnogorskom javnosti
saopatite da Ii Vlada ima namjeru da u skladu sa taekom 7 privatizacionog Ugovora
raskine Ugovor o privatizaciji HTP Boka AD, koje su posledice raskida Ugovora, kako
se Vlada Ugovorom zaatitila za sluOaj raskida Ugovora i da Ii Vlada ima plan daljih
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aktivnosti u torn sluOaju; ukoliko Vlada nema namjeru da raskine Ugovor, koje de
posledice proistedi iz procesa steOaja i kako de u torn sludaju zaetititi interese drZave
Crne Gore i zaposlenih u ovoj kompaniji?

Odgovor traZi i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, pred gednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Obrad Gojkovid, a Milo Bukanovid, pred gednik Vlade je odgovorio na
komentar.

3. Poslanik dr IZET BRALla, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske partije:
Zaeto i devet godina od obnove nezavisnosti nije u potpunosti rijeeen problem

prometa robe koje podlijeZu fitosanitarnoj kontroli kao drvnih proizvoda na
graninnom prelazu Dradenovac-Spiljani; da Ii se Vlada Crne Gore ovim pitanjem
bavila, te da Ii je u skorije vrijeme bib pokueaja u bilateralnim razgovorima da se
ova ogromna biznis barijera otkloni?

Odgovor trail i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, pred gednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao dr lzet Bralid, a Milo Dukanovid, pred gednik Vlade je odgovorio na
komentar.

4. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIO, pred gednik Kluba poslanika
Socijalistioke narodne partije:

Sta Vlada Crne Gore planira da uradi da bi se otklonili razlozi za evidentan
zastoj u realizaciji strateekoh projekata, ukljudujudi i valorizaciju pojedinih vaZnih
lokaliteta na primorju, odnosno da bi se postigao iri druetveni konsenzus u
realizaciji ovih, za Crnu Goru, strateeki va2nih projekata.

MILO DUKANOVIo, pred gednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentarisao mr Aleksandar Damjanovid, a Milo Dukanovid, predeednik Vlade je
odgovorio na komentar.

5. Poslanik DARKO PAJOVIO, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crna Gora:
Sta oete uoiniti da zdravstveni sistem u segmentu nabavke i distribucije ljekova

funkcioniee u skladu sa potrebama gradana?
Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, pred gednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Darko Pajovid, a Milo Dukanovid, pred gednik Vlade je odgovorio na
komentar.

6. Poslanik ANDRIJA POPOVIO, predgednik Kluba poslanika Albanskih partija
(FORCA, AA) HGI i LPCG:

Kada se odekuje donoeenje Odluke Vlade Crne Gore o dodjeli dugoroone
koncesije za podrudje i djelatnosti „Luci Kotor" A. D., koja je istekla 17. 5. 2015.
godine a koju je Vlada, Odlukom produZila za 120 dana i kada de se Vlada odrediti
prema Zakljuoku Skupetine Opetine Kotor od 12. 07. 2013. godine kojom se
zahtijeva dodjela prioritetne dugoroOne koncesije za podrudje i djelatnost Luke
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Rotor u dosadaenjem obimu. Zbog velikog uznemirenja kotorske i 'Sire javnosti, koji
opravdano ve2u nedodjeljivanje dugoroene koncesije sa dugogodienjom namjerom
privatizacije Luke Rotor, koja je u veeinskom vlasnietvu Opetine Kotor, eto je za grad
apsolutno neprihvatljivo i bio bi zavreni udarac crnogorskoj kulturnoj Prijestolnici,
nakon svega to je Kotor zadesilo posljednjih decenija, privatizacije „Jugopetrola",
nedavnog preseljenja sjedieta te kompanije u Podgoricu i totalnog sloma
nekadaenje privrede. Za eventualnu prodaju Luke Rotor se ve2e i priaa o zatvaranju
i preseljenju kotorske pijace, ouvenog „markata", jednog ad vjekovnih simbola
Kotora, koji se nalazi u blizini Luke Rotor, zapoeetu nedavnom akcijom dr2avnih
inspekcijskih slu2bi, kako bi se mokla zadovoljile 2elje budueih vlasnika i postigla
kontrola eire teritorije kontakt zone starog grada Kotora, koji se kao jedini crnogorski
grad nalazi na Listi svjetske prirodne i kulturne baStine, pod zaetitiom UNESCA. Uz
sve ova u ovoj zoni, centra Kotora se nalaze i hotel „Fjord" i bivei Ugostiteljsko
rekreacioni centar „Slavija", prodati kroz steeaj jednoj irskoj firmi prije deset godina,
danas rugla, koja zaprepakeno posmatraju stotine hiljada, narooito izletniekih
turista sa najveeih svjetskih brodova-kruzera, koji se u njihovoj neposrednoj blizini
sidre a Vlada, odnosno nadle2no ministarstvo, i pored bezbrojnih prezentacija,
projekata, najava poeetka gradnje, ne preduzima nikakve konkretne mjere koje bi
ubrzale privodenje namjeni ovih prostora, pokrivenih dr2avnim studijama lokacije
15 i 16 i pored bezbrojnih urgencija, apela, poslaniekih pitanja Liberalne partije.

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
MILO DUKANOVIC, predeednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je

komentarisao Andrija Popovid, a Milo Dukanovie, predSednik Vlade je odgovorio na
komentar.

7. Poslanik SULjO MUSTAFIC, u ime Kluba poslanika Boenjaoke stranke:
Sta Vlada namjerava preduzeti, u cilju unaprijedenja vodosnabdjevanja

naselja na Crnogorskom primorju koja, i pored postojanja Regionalnog vodovoda, te
definisanih obaveza lokalnih uprava u torn pravcu, joe nemaju izgradenu vodovodnu
infrastrukturu, i samim tim ni vodu za piee, niti za „tehnieku" upotrebu; takode,
zanima nas kakav je kvalitet vode za pioe kojom se snabdjevaju Opetine na primorju,
kako iz regionalnog, tako i iz postojedih lokalnih vodovodnih sistema, ko je ovlaaden
da vrei kontrolu kvaliteta i kakvi su nalazi dosadaenjih ispitivanja; isto tako, zanima
nas zbog eega postoje velike razlike u cijenama vode u pojedinim Opetinama, i
posebno u odnosu na cijenu vode koja se isporueuje iz Regionalnog vodovoda;
podsjeoam da je, u vezi sa ovim pitanjem Vlada, joe 30. januara 2014. godine,
donjela odredene zakljuake, gdje se jasno definieu obaveze JP Regionalni vodovod,
Opetina i njihovih vodovodnih preduzeea, u vezi sa izgradnjom infrastrukture tamo
gdje ne postoji, te u vezi sa metodologijom utvrdivanja cijena vode, kao i obaveze
Ministarstva zdravlja i Ministarstva poljoprivrede i nadle2nih inspekcija oko kontrole
kvaliteta vode.

Odgovor tra2i i u pisanoj formi.
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MILO DUKANOVIO, predednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je
komentarisao Suljo Mustafie, a Milo Dukanovie, pred§ednik Vlade je odgovorio na
komentar.

* * *

Sednica je zavraena 26. juna u 14 sati i 55 minuta.

Prekucani fonografski zapis sa S'ednice 'bine sastavni dio ovog zapisnika.

Broj 00-61/15-8/1
Podgorica, 26. jun 2015.godine

SKUPSTINA CRNE GORE 25. SALIVA

RE SEDNIKGENERA I SEKRETAR
Sinal.tankovie
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